


Mijn vraag aan u… Kunt u bij uw contactpersoon bij ProRail/NS nadrukkelijk vragen of en hoe zij dit 
willen aanpakken?  
Samen ervoor zorgen dat sta�on Maarssenbroek niet meer bekend staat als ‘hoofdpijndossier’ zoals 
de directeur van ProRail het noemde bij MAX Meldpunt. 
 
Ik hoor graag van u. 
 
Vriendelijke groet, 
Vera Vandervesse 
 
 
 
 
 




